
 

                                                                                                                                 

Postpensjonistene i Haugesundsregionen 

 

STYREMØTE den 31.08.23 

Til stede: Øyvind Hegglund, Irene Myklebust, Grete M. Larsen, Liv D. Hervik, Asbjørn E. Nilsen og Lars 

Ove Vestbø 

Fravær: Per Robertsen 

Saksliste: 

1. Ref. fra siste møte. 

2. Aktuelle saker. 

3. Regnskap. 

4. Reisevirksomhet. 

5. Dagstur til Sauda 12 oktober. 

6. Æresmedlem. 

7. Gjennomgang av Arbeidsplan for 2023 

8. Plan for medlemstreff 2023 

9. Eventuelt. 

Ad 1. Referat fra forrige styremøte gjennomgått. Godkjent 

Ad 2.  Aktuelle saker:  

* Forsikringene våre skal nå forskuddsbetales. 
 
* Øyvind skal til Danmark på seminar for Fagforbundet Post Vestland 8.-12.9.23. 
 
* Tryggest er et tiltak som kommunene skal opprette for å hjelpe og forebygge dårlig 
behandling av de eldre. Haugesund kommune har ikke gjort noe med det hittil.  De kom på 
banen med lovnad om innføring SNAREST etter at Øyvind etterlyste det på en politisk arena. 
 
* Øyvind melder sin interesse for å bli med i Eldrerådet. 
 
* Norsk Folkehjelp øker husleia. De har investert i lydanlegg nå og det er vi glad for. 
             
 

Ad 3.  Regnskap.  

Regnskap ble gjennomgått. Vi har god økonomi.  
 

Ad 4.Reisevirksomheten   

Irene tok opp situasjonen i turkomiteen. Vi er nå i gang med neste år 2024 nå.  Det er 
Sunnhordaland som har ballen denne gangen og skal ta initiativ for tur neste år. I mange år 



nå har Stig Bohne vært engasjert som turoperatør for turene og vi har hatt et meget godt 
samarbeid. Han har nå blitt pensjonist og melder oss at han legger inn årene. Irene har gått 
ut av turkomiteen (er nå resserve) og skal hjelpe til å få dette i gang.  Lars Ove Vestbø har 
overtatt ansvar for turer i Haugesundsregionen. Annik Voll er også medlem av turkomiteen. 
 
Turkomiteen i Sunnhordaland består av: 

- Marianne Veivåg Helseth  
- Berit Bergsvåg    

 
Det var startet opp planlegging av tur til Nederland – tulipanparken – i april 2024, men det er 
foreløpig lagt på is på grunn av at Stig slutter.  
Marianne skal ta kontakt med oss når hun er tilbake fra reise. 
 

Ad 5.  Dagstur til Sauda 12. oktober.  

Dagstur med buss til Sauda der vi besøker Allmannajuvet som er en turistattraksjon, med 
guiding i sinkgruvene. Det er kaldt i gruvene så vi må ha med varme klær. Vi leier buss som vi 
spanderer, og plukker opp deltakere underveis. De som går på fra Knapphus og videre betaler 
kr. 100,- mindre for lunsjen for å gi litt tilbake for de lange reisene til våre møter.   
Vi har lunsj på Folkets Hus i Sauda på Kraftkafeen. Her kan vi avvikle et medlemstreff med 
info m.m. På hjemtur kan vi ta en tur innom Granberg Garveri om tiden tillater det. 
 
Ad 6.  Æresmedlem.  
Vi har avgjort å utnevne Lars Stråtveit til æresmedlem for kjempefin dugnad i over 17 år i 
pensjonistforeningen. Han har virkelig stått på og vært en drivkraft i dette arbeidet. 
 
Ad 7.  Gjennomgang av Arbeidsplan for 2023  
Arbeidsplanen for 2023 ble gjennomgått. Vi ligger bra an ifølge planen. 
 
Ad 8. Plan for medlemstreff 2023 

• Medlemstreff 14.september, Jarle Eide kommer. Vi serverer lapskaus. Blomst til Jarle. 

• Medlemstreff 9.november. Det blir Quiz denne gangen 

• På julemøte den 14. desember blir det også markering av vårt 35 års jubileum. Vi 
bruker litt ekstra penger til underholdning denne dagen. 

Ad 9. Evenuelt 

• Øyvind reiser på langtidsferien den 21.oktober og er ikke tilbake igjen før 9.desember. 
Da er vi langt inne i julemåneden. Vi må derfor ha et styremøte, før han drar, for å 
planlegge datoer/frister rundt årsmøte.  

• Vi har nå fått ordnet opp med medlemmene som ikke har betalt kontingenten. Nå 
skal medlemsregisteret stemme. Det har vært noen misforståelser her. 

 
 
Nytt styremøte blir den 19. oktober 2023 
 
 
Referent Irene 
04.09.23 


